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Vážení spoluob čané. 

            Jsme na začátku dalšího volebního období. Období, které zavazuje, období, v kterém je nutné dořešit 
staré resty, tzn., v prvé řadě vybudovat komunikaci k obytným domům za Sokolovnou, osvětlit cestu ke 
hřbitovu, pokračovat v rekonstrukci  knihovny a internetu v bývalé budově školy. Na tyto a další otázky 
jsme se zeptali p. starostky. 

1) Paní starostko, jsme na začátku dalšího volebního období, můžete 
informovat, které výbory byly v obci založeny, obsazení a co spadá do jejich 
kompetence? 

      Zastupitelstvo obce na svém ustavujícím zasedání zřídilo 3 výbory – finanční, kontrolní 
a kuturní+péče  
o člověka. 

Finanční výbor  -  předseda:  Korbelíková Jaroslava  
                                     členové: Bystrá Iveta, Habáňová Naděžda, Zemanová Jiřina, 
                                                    Ing.Jarošová Ingrid 
Do kompetence tohoto výboru spadá v součinnosti s obecním úřadem sestavení rozpočtu, 
kontrola hospodaření včetně podávání návrhů na rozpočtové změny, provádění 
inventarizací v obecním obchodě, kontrola pokladny obecního úřadu a další činnosti, které 
se týkají finanční činnosti obce. 

Kontrolní výbor - předseda:  Zemanová Ivana 
            členové:  Becková Věra, Vančura Vladimír, Andreev Nikolaj, Ing. Olga Roučková 
Tento výbor, stejně tak jako výbor finanční, je povinna obec zřídit ze zákona. V kompetenci 
tohoto výboru je kontrola plnění usnesení zastupitelstva obce a dále plnění úkolů, kterými 
jej pověří zastupitelstvo obce. 

Výbor kulturní a péče o člověka - předseda:  Marešová Eva 
                                                         členové:  Macalová Milena, Svobodová Anna, Brožková Helena, 
                                                                         Šmejcová Jana 

Činnost tohoto výboru se týká několika oblastí: 
- kultura – pomáhá obecnímu úřadu při organizování kulturních akcí – MDŽ, MDD, 
návštěvy divadla,  zájezdy  aj.                      
- péče o člověka – návštěvy jubilantů, vítání občánků, kontrola obecního obchodu, 
knihovny, dětského  

                     klubu a další činnosti 
   - bytový fond – kontroly bytů za účelem stanovení priorit oprav, vede seznam žádostí na přidělení bytu,  
                            pomáhá starostce při přidělování uvolněných bytových jednotek  
                             



2)  Obec chystá mnoho investičních akcí v roce 2007. Které budou prioritní, které bude 
možno splnit na základě dotací a které bude obec financovat z vlastních zdrojů? 
       Z těch větších investičních akcí by obec chtěla v letošním roce zrealizovat projekty, na které má 
platné stavební povolení; výstavbu nového veřejného osvětlení ke hřbitovu a k lesu, výstavbu komunikace 
k RD za Sokolovnou, rekonstrukci prostor knihovny a zřízení veřejného internetu.  
       Samozřejmě, že pro realizaci uvedených projektů bude nutné získat finanční prostředky, buď jako 
dotaci, nebo sponzorský dar. Vždyť jenom komunikace k rodinným domkům za Sokolovnou přijde na cca 
1 200 000,00 Kč, což je třetina obecního rozpočtu. 
       Mohu říci, že sledujeme dotační tituly, které vyhlašují jednotlivá ministerstva, Ústecký kraj, 
Strukturální fondy aj., a pokud najdeme dotaci, která je pro nás vhodná, v termínu podáváme žádost. 
Do 15.2.t.r. bylo možno podat žádost do Programu obnovy venkova ÚK. Naše obec podala žádost            
na výstavbu výše zmíněného veřejného osvětlení. Do konce března t.r. podáme žádosti na Ministerstvo 
pro místní rozvoj na opravy komunikací vedoucích k podnikatelským objektům v Moravěvsi a Saběnicích. 
Hledáme vhodný dotační titul pro výstavbu obslužné komunikace k RD za Sokolovnou a dále pak,          
pro rekonstrukci knihovny a zřízení veřejného internetu. 
       Z akcí, které budeme v tomto roce realizovat z vlastních zdrojů jsou to opravy bytového fondu            
– opravy koupelen, opravy střech, výměny oken, atd.. 
Dále se budou opravovat nerovnosti v komunikacích – k č.p.134,  plac před poštou, u zastávky aj.. Ne 
dobrou vizitkou pro naše obce jsou zastávky, proto v tomto roce počítáme s jejich opravami a výstavbou 
nové v horní části obce ve směru na Žatec. 
       Další finančně náročnou akcí bude oprava a zprovoznění koupaliště, úprava hřiště pro míčové hry. 

3) Občané si stěžují na nedostatečné množství kontejnerů na komunální 
odpad. Jak na tyto požadavky bude obec reagovat? Je něco nového v třídění  
odpadu? 
       Obec reaguje na připomínky občanů a v případě potřeby počet kontejnerů navýší. 
Důkazem je skutečnost, že za poslední čtyři roky se zvýšil počet kontejnerů na komunální 

odpad z 29 na 44. Je třeba si uvědomit, že zvyšování počtu kontejnerů sebou přináší i zvýšení nákladů    
na sběr a likvidaci komunálního odpadu, a proto je důležité, aby každý kdo odpad do kontejneru dává 
využil prostoru celého kontejneru tzn., aby se odpad dával i do zadní části a ne pouze dopředu. Toto 
upozornění se týká  hlavně rodin, kde s odpadem posílají děti, které dozadu nedosáhnou.  
       Chtěla bych touto cestou apelovat na všechny občany – třiďte odpad!!  
Je několik důvodů proč odpad třídit:
- třídění je moderní a prospěšné, recyklací odpadů šetříme primární přírodní zdroje 
- tříděním odpadů nezatěžujeme přírodu zbytečným ukládáním odpadů na skládku 
- tříděním odpadu se sníží objem směsného odpadu za jehož odstranění a ukládání na skládku musí obec   
platit čím dál více peněz a to vede ke zvyšování poplatku za odpad, který v letošním roce činí 300,-Kč      
na osobu  
- za každé kilo vytříděného odpadu obdrží obec finanční částku od společnosti EKO-KOM
- každý z nás svým chováním přímo ovlivňuje další znovupoužití odpadu v případě, že ho správně   
roztřídíme, pokud ho vyhodíme do popelnice, odpad se uloží na skládce nebo se jinak bez dalšího využití 
zlikviduje. 
  



CO KAM PATŘÍ ?                                         
Do modrých nádob můžete odhodit: noviny, časopisy, kancelářský papír, reklamní letáky, knihy, sešity,   
krabice, karton, papírové obaly (např. sáčky). 
Nepatří sem: mokrý, mastný nebo jinak znečištěný papír, uhlový a voskovaný papír, použité plenky                
a hygienické potřeby. 

Do žlutých nádob můžete odhodit: PET lahve od nápojů (prosím, nezapomeňte je sešlápnou), kelímky, 
sáčky, fólie, výrobky a obaly z plastů, polystyren, krabice od džusů, mléčných výrobků, vín apod.. 
Nepatří sem: novodurové trubky, obaly od nebezpečných látek (motorové oleje, chemikálie, barvy apod.). 

Do zelených nádob můžete odhodit: láhve od nápojů, skleněné nádoby, sklenice,  skleněné střepy- 
tabulové sklo. 
Nepatří sem: keramika, porcelán, autosklo, drátěné sklo a zrcadla. 

4) I v letošním roce je plánováno mnoho kulturních a sportovních akcí, chcete na některé 
z nich upozornit? 
     Ve spolupráci se společenskými organizacemi byl připraven plán kulturních a sportovních akcí na tento   
rok. 
     V nejbližším období nás čeká oslava MDŽ, která se uskuteční v pátek 9. března od 18.00 hod. do 23.00  
hod. v Sokolovně. Chtěla bych touto cestou pozvat všechny ženy i s partnery na tuto akci. 

V průběhu I. pololetí se uskuteční zájezd do Prahy – Divadlo Radka Brzobohatého 
V průběhu II. pololetí se uskuteční zájezd po památkách – Svaz žen 

5) Mnoho dotazů se týká nevyhovující úrovně dodávky pitné vody ( kolísání tlaku, někde 
minimální tlak – malý průtok ) od společnosti SčVK (Severočeské vodovody a kanalizace). 
Občané za své peníze chtějí kvalitu. Bude řešit obec tento nevyhovující stav?   
      Ano, tento stav na základě podnětu občanů z horní části obce již řešíme. Požadavek na zlepšení tlaku vody 
jsme zaslali na SčVK, pracoviště Most. V minulém týdnu jsem obdržela vyjádření SčVK, ve kterém sdělují,   
že je třeba položit nové vodovodní potrubí, které bude napojeno na hydroforní stanici.  

se uskuteční stavění májky a pálení čarodějnic v Havrani – zajistí Klub dobré nálady 30. dubna                    
se uskuteční stavění májky a pálení čarodějnic v Moravěvsi – zajistí Hasiči 

  7. května                     Pietní akt u památníku 
12. května                      Májová zábava – Klub dobré nálady 
19. května                     Závody motocross 
  2. června                  Oslava MDD – OÚ a společenské organizace + hasiči Moravěves 
  5. července               Zájezd do ZOO Liberec – Klub dobré nálady 
11. srpna                     Vavřinecká zábava –OÚ 
  8. září                       Sportovní odpoledne – Klub dobré nálady 
30. září                       Václavská zábava – Sportovní klub 

Setkání žáků a rodáků obce Havraň
      říjen                           

Závod k ukončení sezony – motocross 
20. října                       Zájezd do vinných sklípků – 2 dny     
  8. prosince                   Mikulášská nadílka – OÚ 



       Dále sdělují, že technické oddělení připraví řešení, které předá Severočeské vodárenské 
společnosti, která realizaci musí začlenit do svých investičních akcí. Mám připravený dopis na 
generálního ředitele SVS ohledně urychleného začlenění našeho požadavku do investičních akcí 

společnosti. 

5)  Neustále přichází více a více žádostí k pokácení stromů, můžete občanům sdělit za 
jakých podmínek bude umožněno strom prořezat nebo porazit? 

     Ke každé žádosti, která přijde na obecní úřad se uskuteční místní šetření při kterém 
se zjišťuje zda se jedná o strom, který buď ohrožuje životy osob či majetek nebo který 
narušuje statiku nemovitosti apod..  
     V případě, že strom ohrožuje životy či majetek vydá obecní úřad „Rozhodnutí“         
o pokácení a určí náhradní výsadbu za pokácený strom.  
     Ve sporných případech nechá obec zpracovat posudek od Agentury pro ochranu 
přírody a na základě tohoto posudku vydá „Rozhodnutí“o dalším postupu zda strom 
porazit či prořezat. 
     Ráda bych upozornila občany, aby nepodceňovali podání žádosti ohledně pokácení 

stromů, protože v případě, že strom pokácí bez žádosti a vydání „ Rozhodnutí“ vystavují se tím nebezpečí, 
že jejich počínání bude řešeno odborem životního prostředí magistrátu města Mostu, kde je možno dostat 
pokutu až do výše 50 tis.Kč. 

Žatec – Most a zp ět 
odjezd x x x 65 x   x 6 27 + 39 x 65 x 6 27 + 39 x 

Havraň, škola 5:00 5:46 6:34 10:54 13:06 14:55 15:55 16:55 17:25 
Havraň 5:02 5:48 6:37 10:57 13:08 14:57 15:58 16:57 17:28
odjezd x x 65 x x 65   x 6 27 + 39 x x x 6 27 + 39 

Most, aut. nádraží 5:20 6:30 8:50 14:05 14:40 15:20 15:45 18:15 18:20 
Most, Sever 5:22 6:32 8:52 14:07 14:42 15:22 15:47 18:17 18:22 
Most, I. náměstí 5:25 6:34 8:55 14:10 14:45 15:25 15:50 18:20 18:25 
Most, Čs. mládeže 5:27 6:36 8:57 14:12 14:47 15:27 15:52 18:22 18:27 

x – jede v pracovních dnech      65 – nejede 23.12.-2.1.,5.4.-6.4.,1.7.-31.8.,25.10.-26.10.     6 – jede v sobotu     + - jede v neděli a státem uznané svátky 
39 – nejede 24.12-25.12.,31.12.,8.4.,5.7.-6.7.,28.9.,17.11. 



Most – Po čerady – Be čov – Korozluky a zp ět 
odjezd  x x 6 + 15  x 74  6 + 15 x x   x 15 

Havraň, škola - - 7:08 - - - - - - - - - 
Havraň 5:00 5:35 7:09 8.20 10:40 13:50 14:20 14:24 15:30 17:05 17:55 19:39 
odjezd x    x 74  x  x  x 

Most, aut. nádraží 6:00 6:20 9:10 11:40 12:45 13:35 14:50 16:15 18:40 20:10 
Most, Sever 6:02 6:22 9:12 11:42 12:47 13:37 14:52 16:17 18:42  
Most, Speciál. škola - - - - - 13:40 - - - - 
Most, Dům peněžn. - - - - - 13:42 - - - - 
Most, I. náměstí 6:07 6:26 9:17 11:47 12:52 - 14:57 16:22 18:46 20:17 
Most, Čs. mládeže 6:09 6:27 9:19 11:49 12:54 13:43 14:59 16:24 18:48 20:19 

x – jede v pracovních dnech      + - jede v neděli a státem uznané svátky        6 – jede v sobotu       15 – nejede 10.12. – 31.12. 
74 – nejede 23.12.-2.1., 12.3.-18.3., 5.4.-6.4., 1.7.-31.8., 25.10.-26.10. 

Louny – Havra ň – Záluží       Most – Plze ň                  Žatec – Blažim -  
           a zpět                              a zpět                          Havraň a zpět 
odjezd x x odjezd x odjezd x 

Havraň, škola 5:16 13:21 Havraň, škola 14:36 Havraň, škola 16:10 
Havraň 5:18 13:23 Havraň 14:37 Havraň 16:12 
odjezd x x odjezd x Moravěves 16:16 
Most, aut. nádraží 6:35 14:05 Most, Interspar 5:10 odjezd x 

Most, Sever 6:37 14:08 Most, 14. Zš 5:12 Žatec, autob. nádraží 15:25 
Most, I. náměstí 6:40 14:12 Most, Krym 5:14 Žatec, U plynárny 15:26 
Most, Čs. mládeže 6:42 14:14 Most, Rudolická 5:16 Žatec, žel. stanice 15:28 

Most, I. náměstí 5:25 Žatec, Osvoboditelů 15:30 

            

Most, Čs. mládeže 5:27 Moravěves 15:59 

31 – Dopravní podnik m ěst Mostu a Litvínova, a.s. 
     pracovní dny odjezd 

6:30 7:05 7:55 9:25 13:55 14:30 16:45 18:30 22:30 Havraň, Nemak 
6:34 7:09 7:59 9:29 13:59 14:34 16:49 18:34 22:34 Havraň, škola 
6:36 7:11 8:01 9:31 14:01 14:36 16:51 18:36 22:36 Havraň

pracovní dny odjezd 

5:15 6:40 7:30 9:00 13:20 14:00 16:20 17:15 21:20 Most, Prior 
5:17 6:42 7:32 9:02 13:22 14:02 16:22 17:17 21:22 Most, I. náměstí 
5:19 6:44 7:34 9:04 13:24 14:04 16:24 17:19 21:24 Most, Čs. mládeže 
5:20 6:45 7:35 9:05 13:25 14:05 16:25 17:20 21:25 Most, Dopravní  podnik 

Varování – od 1.1.2008 zaniká povolení k odběru a vypouštění vod 
       Bližší informace na obcích s rozšířenou působností, kontaktujte vodoprávní 
úřad nebo volejte bezplatně infolinku 800 101 197. Podrobné informace též na 
www.zanikpovoleni.cz. 
       Většinou se netýká domácích studní 



Usnesení z ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Havraň, které se konalo dne                           
1. 11. 2006 od 17.00 hod. v zasedací místnosti na obecním úřadě Havraň  
Zastupitelstvo obce:  
1.)  schvaluje předložený program zasedání
2.)  schvaluje zapisovatele – p. Buriánovou
3.)  schvaluje  ověřovatele zápisu p. Korbelíkovou a p. Šmejcovou
4.)  schvaluje jednací řád zastupitelstva obce
5.)  schvaluje volební řád
6.)  schvaluje složení volební komise – p.Nachtmann, Šmejcová,   Brožková
6.)  schvaluje složení návrhové komise – p.Brabcová, Andreev, Korbelíková
7.)  volí starostu obce – p. Smetanová Zděnka
8.)  volí místostarostu obce – p. Nachtmann Radoslav
9.)  zřizuje podle § 117 zákona o obcích výbory:finanční
                                                                             kontrolní
                                                                             kulturní a péče o člověka
10.) volí předsedu finančního výboru – p. Korbelíková Jaroslava
11.) volí předsedu kontrolního výboru – p. Brabcová Ivana
12.) volí předsedu výboru kulturního a péče o člověka – p. Marešová Eva
13.) schvaluje záměr pronájmu nebytových prostor v Sokolovně – restaurace 

Usnesení z 2. zasedání zastupitelstva obce Havraň, které se konalo dne                                           
13. 12. 2006 od 16.00 hod. v zasedací místnosti na obecním úřadě Havraň
Zastupitelstvo obce: 
1.)  schvaluje ověřovatele zápisu p. Marešová Eva, p. Šmejcová Jana
2.)  schvaluje  program zasedání zastupitelstva obce
3.)  schvaluje rozpočet obce na rok 2007 – příloha č.1 
4.)  schvaluje prodej pozemku p.č. 833/1 – 2483 m2 – 322.790,- Kč – manželé Vinařovi  
5.)   ukládá starostce a místostarostovi provést místní šetření - pronájem pozemku p.č. 952 
6.)  schvaluje prodej pozemku p.č. 236/2 – 285m2 manželé Novákovi – 1.425,-Kč
7.)  schvaluje pronájem nebytových prostor – restaurace Sokolovna – p. Šmejcová 
8.)  volí členy výborů: finanční – pp. Bystrá, Habáňová, Zemanová, Ing. Jarošová
                                     kontrolní – pp. Ing.Roučková, Vančura, Andreev, Becková
                                     kulturní a péče o člověka – pp. Svobodová, Macalová, Šmejcová, Brožková 
9.)    schvaluje Zadání 1. změny ÚP obce Havraň – příloha č.2                                                              
10.)  bere na vědomí informaci o zasedání Zastupitelstva ÚK – 20.12.06
11.)  bere na vědomí informaci o nezaměstnanosti 
12.)  bere na vědomí informaci o pozemku p.č. 287/1



13.)  bere na vědomí informaci o změnách v jízdních řádech
14.)  bere na vědomí informaci o vodních poměrech v říčce Srpině
15.)  ukládá starostce a místostarostovi provést místní šetření – pokácení stromů v Saběnicích 
16.)  schvaluje dodavatele GAS EL KO – na zhotovení plyn. přípojky a topení v čp.65 
17.)  bere na vědomí informaci o kontrole z ÚP Most
18.)  schvaluje odměny neuvolněných členům – příloha č.3
19.)  bere na vědomí Příkaz k provedení inventarizace majetku obce k 31.12.2006 - příloha č.4
20.)  schvaluje rozpočtový výhled na léta 2007 - 2010 - příloha č.5       
21.)  ukládá FV prověřit částku odpisu penále firmě FAMSY a připravit podklady   

Usnesení z 3. zasedání zastupitelstva obce Havraň, které se konalo dne 17. 1. 2007 od 16.00 hod. 
v zasedací místnosti na obecním úřadě Havraň
Zastupitelstvo obce: 
 1.)  schvaluje ověřovatele zápisu p. Andreev, p. Korbelíková
 2.)  schvaluje  program zasedání zastupitelstva obce
 3.)  schvaluje pronájem části pozemku p.č. 952 p.Charamza Vladimír -951,-Kč/rok 
 4.)  bere na vědomí informaci o místním šetření
 5.)  schvaluje odpis pohledávky Ing.Miroslav Sýkora ve výši 231.562,- Kč
 6.)  schvaluje odpis faktur Občanské sdružení Havraň ve výši 261.604,- Kč
 7.) schvaluje OZV č.1/2007 O místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění,  
využívání a odstraňování komunálního odpadu – příloha č. 1
 8.)  schvaluje Plán kulturní a sportovní činnosti na rok 2007 – příloha č.2
 9.) schvaluje Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy na zřízení věcného břemene č.:IE 12-4001274/P001 – ČEZ 
Distribuce, a.s.     
10.) bere na vědomí informaci o zveřejnění posudku o vlivech záměru ELBEL na životní prostředí
11.) bere na vědomí informaci o nezaměstnanosti k 31.12.2006
12.) schvaluje záměr prodeje pozemků p.č. 574/1 a 574/3 v obci Moravěves 
13.) ukládá starostce obce oslovit podnikatele k předložení dokladů o nakládání s odpady 

Výběrové řízení - půjčky z FRB 

OBEC HAVRAŇ
vyhlašuje 

výběrové řízení na poskytnutí půjček z FRB v roce 2007

- termín pro podání žádosti: od 15.2.2007 do 12.3.2007  do 12,00 hodin  
- formuláře jsou k dispozici na obecním úřadě  
- výběrové řízení:  12.3.2007  
- schválení poskytnutí půjček zastupitelstvem obce: 14.3.2007  



  
      Je tomu již 15 let, co se do naší obce vrátila aktivní kopaná. Během této doby se 
místní klub postupně vyvíjel, což se dá říci i o samotném kádru. Mužstvo, které 
začínalo jako nový oddíl v okresním přeboru, se postupně propracovalo do krajské 
I.B třídy, kde působí i v této sezóně a vždy patřilo k lepším týmům soutěže. Vrcholem 
místního klubu byl rok 2004, kdy se mužstvo dokonce probojovalo do krajské I.A 
třídy   a vysloužilo si respekt svého okolí. Bohužel zde pouze nadšení nestačilo, neboť se projevila kvalita 
mužstev s daleko lepším finančním zázemím.      

     V této sezóně mužstvo přezimuje na 5. místě ze čtrnáctičlenné tabulky krajské I.B třídy          
a dochází v něm k několika zásadním změnám. Z klubu po roce a půl odchází trenér Pechar, 
který již nechtěl přistoupit na špatnou finanční situaci klubu a již tak úzký kádr opustila útočná 
dvojice Kost a Pilař. Na trenérskou lavičku se po dvouleté odmlce vrací Jan Duchoň, který by 

rád navázal na své jedenáctileté působení  v klubu, kdy s mužstvem slavil celkem třikrát postup do vyšší 
soutěže. Samozřejmě i on ví, že to bude hodně těžké, neboť klub je na tom finančně nejhůře za posledních 
12 let a pokud se potřebné finanční prostředky neseženou, může dojít k nejhoršímu — zániku klubu.  
      Sám Duchoň k tomu říká: „Prvořadým úkolem je, aby klub přežil. Je jasné, že kvalitní hráči budou 
odcházet jinam a k nám za této situace nikdo nepřijde. Budeme muset bojovat s hráči, kteří jsou klubisté 
nebo nedostanou jinde příležitost. Já ale věřím, že vydobyté pozice neopustíme. K tomu by nám měli 
pomoci i Szkorupa, Jakoubek, Ferenc a Smetana, které jsme přesvědčili k návratu.“ 
      V klubu věří, že si na domácí utkání najdou cestu, ve větším počtu, i místní příznivci, kteří pomohou 
hráčům v tomto pro ně těžkém období. Spoléhá se i na místní radní, kteří by neměli nechat havraňskou 
kopanou padnout. Vždyť v posledních letech dělají hráči v kraji obci nemalou reklamu. Snad nedojde           
k tomu, že ztratíme to co máme a zatím funguje. Poté by totiž zbyly pouze nostalgické vzpomínky.  

Pozvánka na zápasy  
kolo zápas datum hodina odjezd 
16 Havraň – Žatec So 24.3. 10 : 30 9 : 20 
17 Havraň – Postoloprty So 31.3. 10 : 30 9 : 20 
18 Vilémov – Havraň So 7.4. 16 : 00 14 : 15 
19 Havraň – Krásný Dvůr So 14.4. 10 : 30 9 : 20 
20 Souš B – Havraň Ne 22.4. 17 : 00 16 : 00 
21 Havraň – Březenecká So 28.4. 10 : 30 9 : 20 
22 Kopisty – Havraň So 5.5. 10 : 30 9 : 00 
23 Havraň – Meziboří So 12.5. 10 : 30 9 : 20 
24 Bečov – Havraň So 19.5. 17 : 00 15 : 45 
25 Havraň – Nová Ves So 26.5. 10 : 30 9 : 20 
26 Podbořany – Havraň So 2.6. 17 : 00 15 : 15 
15 Kadaň - Havraň So 9.6. 17 : 00 15 : 00 

    Vážení spoluobčané, 

                 rádi bychom Vás pozvali na některé akce, které budeme 
pořádat v právě začínajícím roce 2007. Myslíme si, že je málo akcí, které jsou 
dětského rázu - snažíme se proto věnovat značnou část našeho plánu práce 
právě našim dětským spoluobčanům.  

První akcí, která se bude konat 31. března, bude úprava dětského koutku v 
sadě. Máme v plánu opravit rozbité kolotoče, houpačku a zbylé atrakce, nové 
atrakce přidělat, vše nově natřít a dětský koutek uklidit. Žádnou pomocnou ruku  



neodmítneme, takže pokud budete mít ve stanovený termín čas a chuť, můžete nám přijít pomoct - 
hrají si tam přece i Vaše děti. 
         Dále máme v plánu o víkendu 28. a 29. dubna připravit hranice na pálení čarodějnic, které se budou 
konat 30. dubna. Případnou pomoc opět neodmítneme - uvítáme hlavně pomoc zdatných tatínků.              
☺ A pozor! Děti, které přijdou v kostýmu čarodějnice, nebo čaroděje, budou odměněny.  

Jak je již zvykem, i letos budeme pořádat 12.května tradiční Májovou zábavu spojenou s kácením 
Májky. K tanci a poslechu bude hrát skupina Sortiment. Cena vstupenky bude padesát korun a 5. května 
bude zahájen bytový předprodej vstupenek. Přijďte nás podpořit a pobavit se.  

Jak jsem se již zmínila na začátku, snažíme se věnovat hlavně dětem, a proto pořádáme 5. července 
zájezd do ZOO v Liberci. Autobus je zcela zdarma, platí se pouze vstup do ZOO. Zájemci se mohou hlásit 
u paní Hany Krčmářové.  

Další dětskou akcí bude první ročník orientačního běhu „Vítáme nový školní rok“, který se bude 
konat 8. září. Čas a místo bude upřesněno. Mělo by se jednat o sportovní odpoledne zakončené opékáním 
špekáčků. Děti budou rozděleny do kategorií, takže mohou soutěžit i ty nejmenší.  

 V neposlední řadě nezapomínáme ani na dospělé a proto letošní  rok 2007 zakončíme víkendovým 
zájezdem do vinných sklípků, který by se měl konat koncem října. Zájemci se opět mohou hlásit u paní 
Krčmářové, kde dostanete i informace o všech akcích, které budeme pořádat. 

  

Za Klub dobré nálady Petra Mondoková ☺ 

  

 

Upozorňujeme na nově vytvořenou oficiální internetovou stránku, kterou najdete na adrese 
www………viz tajenka.cz 


